

Wendy Huang Lectures 2023 Winter  
"Evidence and Epistemic Norms" by Matthew McGrath

The Wendy Huang Lectures, originally established as The Formosa Lectures in Philosophy in 2013 and subsequently known as the Wendy Huang Visiting Fellowship (2014-2016), are a prestigious initiative by the Department of Philosophy at National Taiwan University. Founded in 2013 with the generous support of Wendy Huang and Shun Yih Ltd., these lectures fosters the development of analytic philosophy in Taiwan.

We are delighted to announce that Professor Matthew McGrath from Washington University in St. Louis will be the esteemed speaker for the 2023 lecture series. The schedule and details are as follows:

Dates and Times:

- December 5, 6, 7 14:30 - 16:30
- December 10 09:10 - 10:50

Venue: GIS NTU Convention Center, Nietzsche Hall (B1) 集思台大會議中心，B1 尼采廳  
Address: No.85, Sec. 4, Roosevelt Rd., Da'an Dist., Taipei 羅斯福路 4 段 85 號 B1

Hosts:

Center for Asian Philosophy and Analytic Philosophy, National Taiwan University  
Taiwan Association for Logic, Methodology and Philosophy of Science and Technology (LMPST Taiwan)

Sponsor:

Frontward Foundation

-----  
Schedule:

(See the attached document for abstracts: [https://drive.google.com/.../17Wi\\_tb.../view...](https://drive.google.com/.../17Wi_tb.../view...) )

Lecture Series: Evidence and Epistemic Norms

Lecture 1: The General Project: Motivation and Defense

Date: 12/05

Time: 14:30-16:30

Lecture 2: We Have Positive Epistemic Duties

Date: 12/06

Time: 14:30-16:30

Lecture 3: The Problem of Suspension

Date: 12/07

Time: 14:30-16:30

Lecture 4: Should Have Known and Epistemic Appropriateness of Belief

Date: 12/10

Time: 09:10-10:50

Wendy Huang Lectures 最初於 2013 年作為哲學方面的福爾摩莎講座成立，隨後於 2014 至 2016 年被稱為 Wendy Huang 訪問學者獎學金，是由國立台灣大學哲學系發起的一項著名計劃。這些講座自 2013 年以來得到了 Wendy Huang 和順奕有限公司的慷慨支持，旨在促進台灣分析哲學的發展。我們很高興地宣布，來自華盛頓大學聖路易斯分校的 Matthew McGrath 教授將成為 2023 年講座系列的尊貴演講者。